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Skyfallshantering – vad görs och borde göras? 

 

Stadens behov av att hantera skyfall blir allt större. Inte minst i de delar av staden där det 

redan i dag finns eller riskerar finnas en befintlig skyfallsproblematik. Många viktiga insatser 

görs redan inom ett Grönare Stockholm. Men för att få till en både förebyggande och 

långsiktig hantering av skyfall behövs ett helhetsgrepp om stadens skyfallshantering. 

 

Med anledning av detta vill vi fråga förvaltningen: 

 

1. Utöver insatser inom Grönare Stockholm, vilka åtgärder tar trafikkontoret för att 

hantera skyfall? 

 
 


